
 

 
Styrelseprotokoll från VNVs möte söndagen den 5 januari 2017, kl. 10-11 hos 
Erik Franzen. 
 
Närvarande : Erik Franzen, Hillevi Bolin, Tom Runeklev, Yngve Melin, Staffan Lund, 
Madeleine  Wadstrand, Lars Adolfsson och undertecknad. 
 
1.  Ordf. Staffan hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Föregående 
protokoll upplästes och godkändes sv mötet.  Dagordningen fastställdes. 
 
2. Medlemsavgifter. Madeleine meddelade att de som inte betalt medlemsavgiften 
skulle få en hovsam påminnelse postledes. 
Hon anmodade även styrelsen att aktivt rekrytera nya medlemmar. Då det 
förekommer en viss rörlighet i trakten. 
 
3.  Markägarkontakter. Yngve meddelade att de flesta markägarna nu var 
kontaktade. Det stora flertalet var mycket positiva till dammprojektet. 
Föreningen fick tom en eloge för "träget arbete och för att ni orkar". 
Beslutades att tydliggöra de tre handlingsalternativen: reglering, utökad 
vassklippning samt nollalternativet för nästa kontakt med markägarna (Yngve, Börje, 
Tom och Staffan ansvariga) 
 
4. Rapport om hemsidan fick anstå pga. frånvaro. 
5. Strategisk planering.  

• Konstaterades att Börje Åstrand ensam sköter rapportering ang. 
Vansjöns hydrologi och handhavandet av dess mätinstrument. På sikt bör en 
behjälplig adept utses.  

• Molly åtog sig att anmäla föreningen till fest i Heby. Trots avsaknad av 
festplaner i nuläget. 

 
6.  Övriga frågor. 

• Styrelsen är i behov av lite nytt, ungt och friskt blod. Förslag tas tacksamt 
emot.  

• Den traditionella fågelskådningen ska naturligtvis upprätthållas, var alla 
överens om. Staffan kont. Johan Weissglas betr. detta. 

• Molly och Hillevi ringer Tegelbruket ang. -krossat tegel till skydd för Vansjöns 
kräftor.  

 
7. Nästa möte. Fastställdes till 7 maj 10-12 i Bygdegården.  Vill någon arr. mötet på 
hemmaplan går det utmärkt. Staffan meddelas. 
 



8. Mötet avslutades. 
 
Vid pennan 
Molly Thörnqvist  
 
 


